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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mi indokolja, hogy háromszoros áron vettek használt helikoptereket a rend őrség
számára?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóhírekbő l értesülhettünk arról az üdvözlend ő hírről, hogy a Belügyminisztérium új

helikopterekkel bővítette a légrendészeti szolgálat helikopteres gépparkját .

Persze gyorsan pontosítok is, hiszen ezek a helikopterek csak a rend őrség számára „újak” ,

sajnos egyébként nem . De persze önmagában még azzal sem lenne gond, hogy használtak

ezek a helikopterek, azonban a vételárukkal kapcsolatosan sok kérdés merült fel . Sajtóhírek

szerint a Baden-Württemberg tartomány által egy cseh cégnek korábban eladott

helikopterekkel történt meg a flottab ővítés, mégpedig úgy, hogy a cseh cég 4,8 millió euróér t

vásárolta meg a helikoptereket és mi 13,6 millió euróért, vagyis 8,8 millió euróval (nagyjábó l

2,7 milliárd forinttal) drágábban szereztük meg tőlük azokat.



Az árkülönbség indokaként azt olvashattuk, hogy a felújítási költségeket tartalmazza az

eladási és a vételi ár közötti különbözet . Ez viszont felveti a kérdést, hogy pontosan milyen

felújításokon estek át ezek a gépek, valóban ilyen sokat költöttek-e rájuk? Ha pedig

ténylegesen ilyen komoly összegekbe került a felújításuk, akkor nagyon rossz állapotba n

kellett lenniük korábban, ami szintén nem hangzik szívmelengetően .

Tudjuk jól, hogy a magyar rendőrség közbeszerzés nélkül vehet gyakorlatilag bármit bárkitől,

de azért az adófizető i forintok hatékony elköltésének ebben az esetben is érvényesülnie kell .

Kérdezem fentiek miatt, hogy a Belügyminisztérium végzett-e piackutatást miel őtt gépparkját

a fenti helikopterekkel b ővítette? Felmerültek-e egyéb típusok megvásárlása is?

Pontosan milyen paraméterekkel rendelkeznek a megvett helikopterek és milyen felújítás t

végzett el rajtuk a cseh cég ?

Tisztelt Miniszter Úr !

Fenti kérdéseimre részletes választ várok, amely a gépek paramétereinél a repült órákat (külö n

a sárkány és a hajtómű vonatkozásában), és egyéb fontos adatokat is tartalmazza !

Budapest, 2016. április 20.

Tisztelettel,

dr. Staudt Gábor
Jobbik
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